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Geachte heer Noteborn,  
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Onderstaand treft u de beantwoording aan van de schriftelijke vragen die uw fractie heeft gesteld. 
Inleidend stelt u vanuit de omgeving signalen te hebben ontvangen over het gebruik van het 
verharde pad achter de Mondriaan tussen de Bergerstraat en de Doornlaan. 
 
Vraag 1: 
Bent u als college bekent met de problematiek? 
 
Antwoord 1: 
We zijn op de hoogte van (verkeers)situatie op dit gedeelte van de Molenweg. We hebben hier geen 
signalen over ontvangen. Wij herkennen wel dat door het gebruik van het pad door verschillende 
soorten verkeersdeelnemers zich hier conflicten kunnen voordoen. 
 
 
Vraag 2: 
Bent u van plan om actie te ondernemen, zijn er plannen in de maak voor bijvoorbeeld markering op 
het pad of andere maatregelen? 
 
Antwoord 2: 
De door u voorgestelde suggestie om markering aan te brengen op het pad vinden wij geen 
geschikte oplossing. Het pad is te smal om deze verkeersstromen met voldoende ruimte voor 
iedereen van elkaar te kunnen scheiden. Het verbreden van het pad, is evenmin een haalbare 
oplossing. De oplossing ligt er toch vooral in dat gebruikers van dit pad rekening moeten houden met 
elkaar. We zijn wel van plan om de status van het pad te veranderen. Nu is de status nog ‘gesloten 
voor gemotoriseerd verkeer’. Dat betekent dat hier ook bromfietsers mogen komen. Dit willen we 
omzetten naar de status ‘verplicht fietspad’. Met deze verandering mogen bromfietsen geen gebruik 
meer maken van dit pad. 
 
 
Vraag 3: 
Bent u het met ons eens dat een dergelijk mooi pad naast de velden en natuur van Maastricht ook 
prettig moet zijn voor mensen die hier willen wandelen?  
 
Antwoord 3: 
Ja, dat zijn we met u eens. 
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Vraag 4: 
Is de portefeuillehouder veiligheid van plan iets te doen met de signalen over een scootergroepje dat 
zich op zijn zachtst gezegd onbehoorlijk gedraagt tegenover met name ouderen mensen in de buurt 
die rustig een ommetje willen maken? 
 
Antwoord 4: 
Voor de portefeuillehouder veiligheid is nu geen rol weggelegd. Als de status van het pad is 
aangepast en de overlast blijft alsnog bestaan, kan de portefeuillehouder indien nodig (op basis van 
meldingen) handhaving inzetten.  
 
 
Hoogachtend, 
 
Namens het college van burgemeester en wethouders van Maastricht, 
 
 

 
 
J.M. Penn te Strake 
Burgemeester, 
 
 

 
 
Gert-Jan Krabbendam 
Wethouder Klimaat & Energie, Ruimtelijke ontwikkeling en Mobiliteit 
 
 
 


